

Bestyrelsesmøde AAGS - Referat Dato: 18/4 kl.: 16.00

Indhold

Godkendelse af referat og dagsorden:	1
Nyt fra dressurudvalg	1
Nyt fra cafeteriaudvalget:	2
Nyt fra Aktivitetsudvalget:.....	2
Nyt fra fondsudvalget:	2
Nyt fra Grimbühler	2
Nyt fra DRF/D4:	2
Emner til drøftelse.....	2

Godkendelse af referat og dagsorden:

Dagsorden godkendt.

Nyt fra juniorudvalget:

Intet nyt.

Nyt fra springudvalg :

- Medlemmer har efterspurgt om springbommene fra det nye ridehus til det gamle. svar = nej.
- Må gammelt springudstyr sælges og købes nyt for disse penge? Svar = ja, med forbehold for at der købes for samme beløb som der er solgt for.
- Springbanen kommer ud i maj. Der er aftalt med Jørgen banen ordnes inden.
- Forespørges om en ekstra springunderviser ønskes til om onsdagen. (Rikke Slott) Eventuelt kursus m. Rikke slot som en start – heraf kan der ses hvor stor tilslutning der er til dette. Rikke skal have min 4.000 kr pr. dag for at hun kan komme som uv. Konklusion: Kursus er OK !! Sommer: udenfor Vinter: her må det revurderes.
- Springtiden ønskes ændres tilbage til gamle Plan: 10:30 - 14:00 aktuelt. Der drøftes fordel og ulemper. Konklusion: nej indendørs springtid bibeholdes, revurderes til oktober. Med begrundelse for at udendørs banen snart kommer ud og derfor fri spring på springbanen åbner.
- Der er et ønske om at springunderviser ligges tidligere ud, gerne om mandagen så andre kan planlægge deres ridning. Denne forespørgsels videregives til springunderviser.
- Klubmesterskab ønskes delt i spring/ dressur. Konklusion nej.
- Efterspørg om der kan fyldes på indendørs nye ridehus. inden halloweenstævne. Konklusion: Korrespondance mellem ekstern entreprenør vdr. Tilbud på renovation af fiberbund i det nye ridehus og muligvis også det gamle ridehus er i gang. Hertil tilføjes muligheden for entreprenør som vælges til opgaven, kan få lov at få et banner på endevæggen af nye ridehus.
- Pris på afretning af bane er fortsat under forhandling.
- Kursus v Tobias Jørgensen = prisen er aftalt.

Nyt fra dressurudvalg

- Der arbejdes i øjeblikket på at få flere stævner. (måske 2 c stævner, og 4 d stævner.)
- Dommere til klubmesterskabet er fundet.
- Aftenstævner – var ikke nået at planlægge fra sidste år, der undersøges for muligheden for at etablere dette for det igangværende år. Dette bliver e-stævner hvis dette muligt. (slut/ midt juni kunne være muligt for et aftenstævne.)

- Parter på fælthopper har efterspurgt interne stævner.
- Ønske om ”rid for en dommer”.
- Ønske om Kursus.

Nyt fra cafeteriaudvalget:

- Intet nyt, Der indkaldes internt til møde.
- Hvis vi kan finde en nøgle som kun passer til cafeteriaet skal der gives denne til medlemmer.
- Forslag: nøgleboks med nøgle for cafeteriaet.
- Cafeteriaet er i brug til Distriktsrådsmøde distrikt 4. d. 16. maj.

Nyt fra Aktivitetsudvalget:

- Møde er afholdt. - Der skal afholde møde med aktivitetsudvalget og bestyrelsen. Bestyrelsen indkalder aktivitetsudvalget hertil.
- Bom dressur – ønske om at dette arrangeres her.
- Miljøtrænings kursus ønskes.
- DRF Springdommer kursus i stilspring. Dato: 26/5.

Nyt fra fondsudvalget:

- Møde er afholdt. Ide til sponsoransøgning: dommerhus, nye springaktiviteter. DIF – søger Kristine88 og Henriette.

Nyt fra regnskab:

- Adgang til banken, der arbejdes videre herpå. Kultur og fritid = Lokaletilskudet er godkendt.

Nyt fra Grimbühler:

- Intet nyt.

Nyt fra DRF/D4:

- Henriette og Kristine 28 deltog ved Kursus ved DRF om fondsøgning – ”hvordan skaffer man penge til klubben” – dette kunne eventuelt være bambusstrømpesalg, toiletpapirsalg, deltagelse til vipperun mm. SEGES – CHR registrering samt Hestevelfærd i ridesport.

Emner til drøftelse:

- Rettigheder/fuldmagter Beierholm.
- Betaling for brug af faciliteter. – der laves en flyer med dette.
- Next step – Kontrakt skal genforhandles.
- Forslag om at undervisere der lukker et ridehus, betaler kontingent – ikke relevant pt.
- Opdeling af kassernes opgaver. Forslag: Rikke tager mails og regnskab betalinger mm. - Kristine adgange og centerkort.
- Sammenarbejdsaftale sendes til bestyrelsesmedlemmer som gennemlæser denne, hertil drøftelse ved næste bestyrelsesmøde d. 6/5.24

Eventuelt:

- Afhentning af spring. – Holbæk spring. - Prisliste.